
Zápis

z 2. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 6. 12. 2022, od 17:30 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 17:32 hodin starostou městské části lng. Tomášem Bryknarem („dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání byla

na úřední desce Úřadu městské části Praha—Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 28. 11. do 7.12. 2022. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední

desce”.

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1)

konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů zastupitelstva),

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Složení slibu členy zastupitelstva

Předsedající v souladu s § 50 zákona o hlavním městě Praze vyzval přítomné členy zastupitelstva

paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana Mgr. Evžena Zápotockého, kteří se nezúčastnili ustavujícího

zasedání zastupitelstva, aby složili slib. Před složením slibu je předsedající upozornil, že odmítnutí

složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001

Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění).

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 87 odst. 2 zákona o obcích

„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat

svědomitě, v zájmu městské části a jejich občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ a

vyzval jmenované členy zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova „slibuji" a podpisem na

připraveném archu (příloha č. 2)

Oba jmenovaní členové zastupitelstva neodmítli složit slib ani nesložili slib s výhradou.

***

Bod 2 - Určení ověřovatelů zápisu a volba návrhového výboru

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a paní Mgr. Evu Giese.

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru pana JUDr. Petra Hostaše a paní Kláru

Foitlovou.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha- Troja

a) určuje ověřovateli zápisu pan/' Mgr. Kateřinu Tůmovou a pan/' Mgr. Evu Giese,

b) volí členy návrhového výboru pana JUDr. Petra Hostaše a pan/' Kláru Foit/ovou.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 12 bylo schváleno.



***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

***

Bod 3 - Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a přítomné vyzval k předložení

jiných návrhů.

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy a předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

Zahájení

Určení ověřovatelů zápisu a volba návrhového výboru

Schválení programu

Schválení Programového prohlášení ZMČ Praha-Troja 2022 - 2026

Volba členů a tajemníka finančního výboru ZMČ Praha-Troja

Volba členů a tajemníka kontrolního výboru ZMČ Praha-Troja

Dotační program městské části na rok 2023

Dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja Tělovýchovné jednotě Sokol Troja z.s.

Navýšení příspěvku na provoz na rok 2022 Základní škole Praha 7, Trojská 110

Rozpočtové provizorium v roce 2023

. Svěření pozemku parc.č. 96/12 k.ú.Troja do správy Městské části Praha-Troja

Informace starosty

Diskuze, závěr
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Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 13 bylo schváleno.

***

Bod 4 - Schválení Programového prohlášení ZMČ Praha-Troja 2022 - 2026

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k předložení připomínek, neboť návrh Programového

prohlášení dostali členové zastupitelstva v podkladech a mohli si návrh prostudovat.

Připomínky nebyly vzneseny a předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) 5 c h v al uj e

Programové prohlášení Zastupitelstva městské části Praha-Troja 2022 - 2026, uvedené v příloze č. 1

tohoto usnesení,

b) u k I a d á

tajemnicí úřadu městské části

zveřejnit Programové prohlášení v časopise TROJA, na webových stránkách městské části a na úřední

desce.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 14 bylo schváleno.



***

Bod 5 - Volba členů a tajemníka finančního výboru ZMČ Praha—Troja

Předsedající uvedl, že na ustavujícím zasedání zastupitelstva byla předsedkynívýboru zvolena paní

Klára Foitlová, která nyní předkládá návrh na zvolení navržených členů výboru a tajemnice výboru.

Do diskuze ktomuto bodu se nikdo nepřihlásil. Předsedající vyzval návrhový výbor k předložení

návrhu usnesení, o kterém se následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) v o I í

členyfinančního výboru

paní Ing. Evu Hamp/ovou

pana Mgr. Vojtěcha Valtra

pana Ing. Micha/a Crkvu

pana Mgr. Evžena Zápotockého,

b) v o lí

tajemníkem finančního výboru

paní Ing. Irenu Markovou.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 15 bylo schváleno.

***

Bod 6 - Volba členů a tajemníka kontrolního výboru ZMČ Praha-Troja

Předsedající uvedl, že předseda výboru JUDr. Petr Hostaš navrhuje ke schválení členy výboru, kteří

jsou uvedeni v návrhu usnesení. Připomínky k předloženému návrhu nikdo nevznesl.

Předsedající vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) v 0 l i

členy kontrolního výboru

paní Markétu Zubrovou

pana Mgr. Filipa Hájka

pana Jana Fog/ara

pana Marka Padevěta,

b) v o lí

tajemníkem kontrolního výboru

paní/ng. Irenu Markovou.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 16 bylo schváleno.

***

Bod 7 - Dotační program městské části na rok 2023

Pan předsedající — již mnoho let vyhlašuje MČ dotační řízení na podporu různých organizací i

neformálních spolků na území MČ Praha-Troja. Program byl v loňském roce po několika letech

upravován do znění, které zůstalo zachováno v dotačním programu na rok 2023. Žadatelům je úřad



připraven pomoci s podáním žádosti. Po ukončení příjmu žádostí zasedne Grantová komise, která

žádosti posoudí a dá doporučení Zastupitelstvu městské části, jak jednotlivé projekty v žádostech

podpořit. O definitivním přidělení dotací rozhodne Zastupitelstvo městské části na svém dalším

zasedání.

V diskuzi se přihlásila pí. Giese s dotazem, jaký byl převis žádostí. Pan starosta vysvětluje princip

podpory žádostí stím, že kromě jedné neobdržel žádný žadatel 100 % svého požadavku. Paní

Marková upřesnila, že požadovaná částka pro rok 2022 byla 949 tis. Kč. Pan Foglar se dotazuje, zda

když žadatel nedostane plnou výši dotace, musí zbylou část zafinancovat sám nebo si požádá jinde.

Pan starosta potvrzuje. Paní Tůmová — ve škole jsme si žádali o dotaci na robotické stavebnice,

dostali jsme část požadavku a zbylou část stavebnic již nemusíme dokoupit, neboť projekt bude i

tak fungovat. Pan Hostaš— u některé jiné akce se nedá zorganizovat pouze její část, a tam se potom

musí uskutečnit akce celá a finanční prostředky musí žadatel sehnat jinde.

Předsedající vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu dotačního řízení na rok 2023,

b) s c h v a l uje

vyhlášeni Programu pro poskytován/' dotacíz rozpočtu Městské části Praha —Troja s názvem „Podpora

projektů vob/asti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybaveni, služeb a volnočasových aktivit

v prostoru trojské kotliny pro rok 2023", který je přílohou č. 1 tohoto usnesení,

c) u k l á d á

tajemnicí ÚMČ vyhlásit Program pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha-Troja

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybaveni, služeb a volnočasových

aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2023". Termín: 8. 12. 2022

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 17 bylo schváleno.

***

Bod 8 - Dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja Tělovýchovné jednotě Sokol Troja z.s.

Městská část obdržela žádost TJ Sokol Troja 2.5. o dotaci na provoz tělovýchovné jednoty

podepsanou starostou TJ Sokol Troja panem Filipem.

Nárůst nákladů v tělovýchovné jednotě není způsoben nárůstem energií, protože v tělocvičně jsou

ceny energií zatím zafixovány ještě pro rok 2023. V žádosti je popsáno, na co by měla dotace být

využita. Převážně se jedná o peníze pro všestrannost a fotbal. Finanční prostředky na poskytnutí

mimořádné dotace městská část má, protože použije prostředky obdržené do rozpočtu z podílu na

odvodu z loterií. Městská část jako ostatní městské části dostává podíl na odvodu z loterií, i když

na svém území loterie a výherní automaty nemá.

Pan Hostaš ohlásil, že projednávání této dotace by mohlo znamenat výhodu pro TJ Sokol Troja,

která je jeho klientem.

Pan starosta uvedl, že pro TJ Sokol Troja by projednávání této dotace také mohlo znamenat

výhodu, protože on je náčelníkem TJ.

Paní Giese se zeptala na finanční perspektivu Sokola v roce 2023, vzhledem ktomu, že si žádost

podali pro rok 2022. Pan starosta — TJ Sokol Troja se k této situaci staví tak, že si pro rok 2023

navrhne navýšení členských a oddílových příspěvků. Paní Tůmová navrhuje, zda by neměli mít



snížené nájemné. Pan starosta — chceme mít pro všechny rovné podmínky a kdo potřebuje, může

si o pomoc požádat vgrantovém řízení. Pan Foglar — a poskytnutím této dotace si nesnižujeme

budget 500 tis. Kč? Pan starosta — tato dotace je mimo dotační program a mimo 500 tis. Kč. Pan

Zápotocký — pokud žadatelé o dotaci plati městské části nájem a dostávají dotace, mohou dotaci

použít i na úhradu nájemného? Pan starosta — při organizování dotovaných akcí, kde potřebují

tělocvičnu, mohou dotaci použít i na nájemné. Paní Tůmová — neuvažuje MČ 0 tom, že by tyto akce

podpořila odpuštěním nájemného? Pan starosta —je průhlednější požadovat nájemné ode všech

stejné a pronajímat tělocvičnu všem za stejných podmínek.

Po ukončení rozpravy dal předsedající hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k žádosti Tělovýchovné jednoty Sokol Troja 2.5. o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ

Praha-Troja,

b) s c h v a I uj e

1. přidělení účelově neinvestiční dotace ve výši 100 tis. Kč subjektu Tělovýchovná jednota

Sokol Troja z.s., IČ 00551660, se sídlem Trojská 744/1710, 171 00 Praha 7-Tr0ja na zajištění

fungování oddílu všestrannosti a oddílu fotbalu,

2. veřejnoprávnísmlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace dle přílohy Č. 1 tohoto usnesení,

c) u k I á d a

starostovi podepsat veřejnoprávnísm/ouvu dle přílohy č. 1 tohoto usnesení.

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 Zdrželi se 2

Usneseni č. 18 bylo schváleno.

***

Bod 9 - Navýšení příspěvku na provoz na rok 2022 Základní škole, Praha 7, Trojská

110

Předsedající uvedl, že okolnosti žádosti Základní školy, Praha 7, Trojská 110 jsou uvedeny

v důvodové zprávě. V letošním roce 2022 dostala ZŠ příspěvek na provoz ve výši 1 150 000 Kč. Od

státu nedostala prostředky na ONIV na úkor prostředků na robotiku z Národního plánu obnovy.

Z ONIV jsou kromě dalšího hrazeny náklady na výuku plavání. Paní ředitelka na vyšší náklady na

plavání upozornila již na začátku školního roku s odůvodněním, že se výuky plavání bude účastnit

více dětí. U některých tříd je to náhrada za nemožnost plavat během Covidu 19. Pani Tůmová

podala podrobnější vysvětlení k důvodové zprávě. Na plavání jezdí větší počet dětí a je dražší i

hodina plavání. Pan starosta — městská část podporuje pohybové aktivity dětí i v tomto směru.

Po skončení rozpravy vyzval předsedající návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém

se následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k žádosti Základní školy Praha 7, Trojská 110 0 navýšení neinvestičního

příspěvku na rok 2022 a celkovou částku 150 000,- Kč,

b) s c h v a / uj e



navýšeníneinvestíčního příspěvku příspěvkové organizaci Základní škola Praha 7, Trojská 110

o 150 000,- Kč se současným zvýšením rozpočtu Městské části Praha-Troja v § 6310 Obecné

příjmy a výdaje z finančních operací, pol. 2141 Příjem z úroků o 150 000,— Kč dle přílohy č. 1

tohoto usnesení,

c) u kl á d a

starostovi provést rozpočtové opatření dle bodu b) tohoto usnesení.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 19 bylo schváleno.

***

Bod 10 - Rozpočtové provizorium v roce 2023

Předsedající uvedl, že důvody, proč se navrhuje rozpočtové provizorium pro začátek roku 2023,

jsou uvedeny v důvodové zprávě. Pan starosta - na jednání Svazu městských částí hl. m. Prahy byla

informace, že 15. 12. 2022 bude schválen rozpočet HMP bez kapitálových výdajů a bez dotací pro

MČ, pouze běžné výdaje, aby HMP nemuselo mít rozpočtové provizorium, a aby mohly městské

části také schvalovat své rozpočty. Protože HMP bude schvalovat rozpočet až 15. 12. 2022,

navrhuje schválit rozpočtové provizorium MČ Praha-Troja na rok 2023.

Předsedajícívyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k pravidlům rozpočtového provizoria na rok 2023,

b) 5 c h v a ! uj e

vsouladu s § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve

znění pozdějších předpisů, Pravidla rozpočtového provizoria Městské části Praha-Troja pro

rok 2023, uvedená v příloze tohoto usnesení,

c) ukládá starostovi

zabezpečit realizaci tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se O

Usnesení č. 20 bylo schváleno.

***

Bod 11 - Svěření pozemku parc.č. 96/12 k.ú.Troja do správy Městské části Praha-

Troja

Pan starosta vysvétluje — městská část nevlastní žádný majetek, veškerý majetek je ve vlastnictví

hlavního města Prahy a městská část má majetek svěřený do správy. MČ má dlouhodobě požádáno

o svěření pozemků nad valemn pro rozšíření sportovního areálu, o pozemky v Podhoří atd. Troja

je historicky známá vinohradnictvím, také k zachování vinohradů se Troja staví kladně a podporuje

ho. Městská část se rozhodla, že podél ulice Jiřího Jandy na pozemku v sousedství asfaltové cesty

by bylo vhodné vybudovat naučnou stezku s informacemi o vinohradnictví vTroji. Svěřování

majetku do správy probíhá poměrně dlouho. Paní Giese — proč je proces dlouhý, je to vdélce

projednávání? Pan starosta - např. u svěření pozemků u SaBaTu Praha čekáme již několik let,



protože hl. m. Praha pronajímá pozemky Satře a mé ztoho nájemné. Kromě pozemků ve vlastnictví

hl. m. Prahy jsou zde i soukromé pozemky. Když se podaří městu vykoupit soukromé pozemky,

může nám to svěřit jako celek. Pan Hostaš — s navrhovanou žádostí o svěření souhlasim.

Pan starosta — pan místostarosta dlouhodobě prosazuje názor nechávat si pozemky svěřit, abychom

byli účastníci řízeníi při záměrech na sousedních pozemcích. Probíhá diskuze k možnostem svěření

a odsvěření majetku podle Statutu hl. m. Prahy.

Předsedající vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu ve věci svěřenípozemku parc.č. 96/12 k. ú. Troja,

b) s č h v a l u j e

podání žádosti o svěřen/' pozemku parc. č. 96/12 k. ú. Troja ve vlastnictví hl. m. Prahy do správy

Městské části Praha-Troja za účelem vytvořit zde naučnou stezku pro návštěvníky Trojské kotliny a

dop/nitji mobiliářem a informačními pane/y,

c) u kl á d á

starostovi podat na Magistrát hl. m. Prahy, Odbor evidence majetku, žádost o svěřenípozemku parc.č.

96/12 k. ú. Troja do správy Městské části Praha—Troja.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se

Usnesení č. 21 bylo schváleno.

***

Bod 12 —- Informace starosty

Pan starosta informuje o nové nájemní smlouvě s Velvyslanectvím Korejské republiky, kde druhá

strana chtěla mítjako součást smlouvy seznam prací, které MČ na rezidenci uskuteční pro zlepšení

stavu budovy i pobytu velvyslance. Ve smlouvě není rozvazující podmínka, co se stane, když to MČ

neprovede. Nyní se připravuje postavení přístřešku pro auto, kde jsme dlouho čekali na vydání

stavebního povolení. Dále je připravena výměna vrat a oken u technické místnosti u garáže, s čímž

MČ počítá v 1. čtvrtletí 2023.

V příštím roce budeme s největší pravděpodobností podepisovat novou smlouvu se společností

Boomerang Communication na pronájem vily čp. 708. Panu řediteli bylo řečeno, že výše

nájemného bude navýšena o inflaci.

Pan starosta zve na Vánoční koncert 26.12. od 16 hodin v Císařském sále Trojského zámku. Na přání

minulé kulturní komise bude vystupovat Epoque Quartet.

***

Bod 13 — Diskuse

Pan starosta vyzval přítomného hosta pan—, zda se chtěl něco dotázat. Pan-

řekl, že pozemek, který MČ žádá do svěření, přímo souvisí se Salabkou a po zaměření by se mohlo

ukázat, že by na části pozemku mohla být vinice a tu by mohla MČ zachovat. Obnovujeme vinici a

mohli bychom tam vysázet i víno, o které bychom se mohli starat. 64 % vinic na území HMP je

vTroji. Pan starosta - přednost má naučná stezka. Pan Zápotocký — děkuje, že tu může být. A ptá

se na dům převozníka, jak je to reálné. Pan starosta — s paní Ing. Lubasovou ze Stavebního úřadu

ÚMČ Praha 7 jsme projednávali připravenou studii, za účasti paní- a paní-, která se



vyjádřila striktně negativně. Ale mohla by být podzemní část pro převozníka, WC a nahoře bude

část pro posezení průtočné.

Paní Tůmová — ptá se na uzavírky komunikace Nad Kazankou. Je to jen pro 7. 12. 2022, kdy se

budou usazovat nádrže na plyn na přilehlou parcelu.

Příští zasedání by mohlo být 7. 3. 2023 od 17:30 hodin.

***

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:20 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

2) Listina prokazující složení slibu členů zastupitelstva obce

3) Zveřejněné informace o konání ustavujícího zasedání podle § 87 odst. 2 ve spojitosti s § 60 odst.

3 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, v platném znění

Zápis byl vyhotoven dne: 6. 12. 2022

Zapisovatel: lng. Irena Marková

Ověřovatelé:

Mgr. Eva Giese dne ...........................................

Mgr. Kateřina Tůmová

 

Sta rosta: ..... „,'..... „ - " dne

Razítko obce:


